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  Zápis 5. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  
konané dne 20.5. 2014 v Praze na Strahově  

 

 

přítomni:  J. Boháč,  P. Bednář, P. Šebesta , M. Doktor, P. Náprstek, ,  P. Mokrý 
hosté:  Z. Krpata, P. Hottmar  

 
 

 

STK 
 

□ 

 

 Ukol 1/1/14 a 2/1/14 - K tvorbě nových pravidel navrhla STK výboru tento postup - stávající pravidla 

aktualizovat zapracováním ustanovení Soutěžních směrnic pro rok 2014 a novinek z pravidel ICF, které lze 

akceptovat pro národní úroveň. Výbor tento postup schválil.                                            

 

□ 
 

Úkol  1/4/14 byl splněn  - Závěry a připomínky z hodnocení I.NZ Račice jsou využity pro zajištění II. NZ.                                                        

□ 

 

Hodnocení M-ČR na dlouhé tratě v Ústí nad Labem ČP mládeže v Chomutově – výbor vzal na vědomí 

komplexní informaci předsedy STK Z. Krpaty o  zabezpečení a průběhu soutěže.  Zkušenosti jsou zapsány a 

budou využity pro následující obdobný závod. STK vypracuje s využitím vzorů z podobných sportů manuál pro 

činnost záchranné služby.                                                          Ú-1/5/14 :  P. Mokrý 

                                                                                                                T: 17.6. 2014 
 

□ Úkol -2/4/14 byl splněn - na základě provedené inventury materiálu pro činnost STK, po ověření jeho 

technického stavu a funkčnosti, předložil  Z. Krpata výboru protokoly  k vyřazení materiálu z účetní a skladové 

evidence. Výbor návrh projednal a doporučil jmenované  likvidační komisi vyřazení materiálu uskutečnit. 

□ Příprava novely vnitřního předpisu k odměňování rozhodčích - v souvislosti s diskusí ke zvýšení limitů pro 

odměňování rozhodčích na závodech ČSK, které nebyly za posledních osm let nijak upravovány a neodpovídají 

realitě, seznámil J. Boháč výbor se stanoviskem Generálního finančního ředitelství ČR ke zdaňování odměn za 

výkon funkce rozhodčích ve spolcích v roce 2014. P.Mokrý ověří postup vyplácení náhrad u daňové poradkyně 

Ing. Slanařové.                                                                            Ú-2/5/14 :  P. Mokrý 

                                                                                                                 T: 17.6. 2014 

Po dohodě s komisí rozhodčích a STK bude vypracován pro výbor návrh na aktualizaci vnitřního předpisu pro 

náhrady za činnost rozhodčích SRK ČSK                                  Ú-3/5/14  :  P.Mokrý, H.Charvátová, Z.Krpata 

                                                                                                                  T:   podzim 2014 
 

□ 

 

Lékařské prohlídky závodníků - výbor vzal na vědomí informaci o účinnosti Vyhlášky č. 391/2013Sb. o 

zdravotní způsobilosti k tělesné výchově a sportu (lékařské prohlídky) s účinností od 1.1.2014. Prohlídky nejsou 

hrazeny ze zdravotního pojištění. Pravidelná roční lékařská prohlídka a její dokladování v registračním průkazu 

zůstává pro všechny závodníky ČSK povinná.    
 

□ 

 

Seminář a zkoušky kandidátů na mezinárodní rozhodčí - v rámci SP v Račicích se uskutečnil seminář 

organizovaný ICF, ukončený závěrečnou zkouškou. Novými mezinárodními rozhodčími IFF pro rychlostní 

kanoistiku se staly M. Dognerová, K. Kolářová a M. Zemanová. Výbor gratuluje ! 
 

  1.  SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ VT Oboz II. – výbor vzal na vědomí informaci P.Hottmara o uskutečněném  soustředění na Obozu. Zúčastnilo se 

více než 90 sportovců, vedoucím akce byl J.Andrlík. V rámci akce proběhla přednáška fyzioterapeuta 

reprezentačního družstva ČSK a Českého olympijského týmu ČOV D.Vrbického, zaměřená na potřebu a 

provedení kompenzačního cvičení v tréninku mládeže. 
 

□ Rada SCM se sešla v Chomutově, hlavním bodem jednání byla příprava kritérií výběru do SCM 2015, konečná 

verze bude zveřejněna koncem června. Výbor bere na vědomí zápis z Rady SCM a souhlasí s navrženými kroky 

v oblasti péče o talentovanou mládež. Agenda SCM a čerpání financí roku 2014 probíhá podle plánů. 
                               

 

3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

       RDS    

□  P. Hottmar informoval o startu na SP v Miláně – na dráze, kde se v příštím roce pojede MS a kvalifikace na 

OH. Chyběl M. Fuksa a vzhledem k nedoléčenu zranění D.Havla i K4. Dobré výsledky předvedli zejména C2 a 

J. Dostál. Vedoucí týmu zaslal členům výboru  zprávu o akci včetně mediálních výstupů zpracovaných B. 

Žehanovou. 
 

□ P. Hottmar okomentoval účast RDS na SP Račice. Potvrzen vysoký potenciál elitních reprezentantů a současně 

stále patrná výkonnostní mezera mezi dalšími závodníky týmu. Přínosem byla možnost účasti širokého kádru 
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sportovců pro získání zkušeností i poznatků Dále účast všech osobních trenérů, fyzioterapeutické zajištění 

(D.Vrbický, F.Klein, lékař M.Říha). Mediální výstupy zpracovávané B. Žehanovou hodnoceny velmi kladně. 

Fotky zajistila zdarma I.Roháčková(Dukla). Zpráva vedoucího bude zaslána, včetně poznámek k organizaci SP. 
 

□ Smlouvy ČSK s reprezentanty – zbývající nepodepsané smlouvy budou zkompletovány po II.NZ. 

                                                                                                    Ú-4/5/14 :  P.Hottmar 

                                                                                                                 T: 17.6. 2014 
 

□ Oddíl USK Praha požádal o povolení účasti na mezinárodní regatě v Auronzo (ITA), kde je požadovaná 

přihláška z národního svazu. Výbor účast schválil s tím, že před výjezdem bude podepsáno prohlášení od 

předsedy oddílu Z. Krpaty, že odpovědnost za výjezd přebírá oddíl. 
                                                 

□ Informace k II. NZ a nominacím RDS - výbor prodiskutoval doplněnou verzi nominačních kritérií, předloženou 

P. Hottmarem a dokument schválil. Na ME a ME 23 se počítá s obsazením většiny kategorií. D.Havel bude na 

ME startovat i bez účasti na II. NZ. Výbor podpořil a schválil start širšího okruhu závodníků na ME 23/ME 

s tím, že  část sportovců se bude podílet na nákladech startu. Projednána byla též účast na Akademickém MS – 

ČSK zajistí dopravu vlastních lodí, řidiči W.Fibigr, Z.Krpata, neboť pořadatel nebyl schopen specifikovat, jaké 

lodě lze v Minsku zapůjčit. 
 

□ Rozpočet RDS na rok 2014 bude projednán na příštím výboru, kdy budou z MŠMT známy definitivní přidělené 

částky ze státního rozpočtu na rok 2014. 
 

□ Nabídka reciprocity na ubytování v r.2015 - výbor doporučil pokračovat v jednání s Portugalskem k návrhu na 

reciproční pobyty týmů (ME 2015 / MSJ+U23 2015) a případnou výhodnou nabídku realizovat. 
 

□ Antidopingový preventivní program ICF – dle předpisu ICF musí všichni junioři startující na MSJ a účastníci 

MS U-23 projít on-line školením ICF o antidopingové prevenci. Zajistí P.Hottmar zajistí po ukončení nominace 

v průběhu závěrečného soustředění.                                              Ú- 5/14 :  P. Hottmar  

                                                                                                                  T:  15.7. 2014 
 

□ Tréninkový kemp ICF pro kanoistky – informace o výjezdu  J.Ježové a L.Součkové  na kemp ICF ve Francii.  
 

□ Úkol -4/4/14 byl splněn - Olympijské stipendium pro rok 2016, podklady na M.Fuksu, který splňuje podmínky 

ČOV, zaslal P. Hottmar na ČOV.  
 

□ Mobilní tréninkové startovací zařízení v Račicích – startovací zařízení nebylo dosud instalováno, SC Račice 

přislíbilo zajistit instalaci v krátké době, sekretariát ošetří administrativně.  

                                                                                                        Ú-6/4/14 :   P. Mokrý 

                                                                                                                     T:   30.4. 2014,  trvá 21.5. 2014 
 

□ Úkol -6/4/14 byl splněn.  Pravidla odměňování za výsledky 2014 - manuál pro stanovení odměn závodníkům za 

dosažené výsledky, schválený Výborem SRK ČSK 18.3.2014, byl zveřejněn v příslušné rubrice webu SRK ČSK.  

 
RDJ  

□ Nominace na MRJ do Piešťan proběhla v Chomutově, na základě výsledků nominováno 33 závodníků, část  

z dorostu, celkem 12 účastníků s finančním příspěvkem, 3 sportovci do 23 let,  a závodníci z ONV. Pojištění 

léčebných výloh v zahraničí zajištěno pro celý tým v rámci svazové smlouvy s ERGO pojišťovnou. 
 

RDM  
  

□ Podána informace o přípravě na ME v maratonu v Piešťanech – výjezd zajištěn, očekává se faktura pořadatele 

k úhradě pobytu, počty účastníků upřesněny, dtto pro SP v maratonu ve Slovinsku. Do kategorie na Masters 

svaz přihlásil na ME v koordinaci s M.Kučerou a B.Vernerovou (komise veteránské kanoistiky) celkem 19 

závodníků. Všichni účastníci Masters uhradili akreditační poplatek. Při ME proběhnou též zkoušky 

mezinárodních rozhodčích na licenci ICF - maratón. Přihlášeny z ČSK H.Koblicová a N.Kubíčková (která se 

z pracovních důvodů se omluvila). Dle plánu účasti mezinárodních rozhodčích byla nominována rozhodčí 

H.Charvátová, potvrzeno ze strany ECA. 
 

□ Nominační závod  v maratonu  v Pardubicích  24.5. je technicky připraven, vrchní rozhodčí bude M.Dognerová. 
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  4. Různé 
 

□ Na základě usnesení mimořádné VH SRK ĆSK a Konference ČSK probíhá zápis Národního olympijského 

centra vodních sportů (NOC-VS) u rejstříkového soudu a připravuje se převod majetku Českého veslařského 

svazu a ČSK v Račicích na nový spolek formou vkladu mimořádného členského příspěvku. Připravují se 

valná hromada a volby orgánů NOC-VS (výbor, kontrolní komise), žádosti o souhlas převodu dotovaného 

majetku od MŠMT a darovací smlouvy. Výbor po projednání nominoval do výboru NOC-VS J.Boháče, a do 

kontrolní komise NOC-VS P.Šebestu a M.Doktora. Současně pověřil J.Boháče aby zastupoval a jednal 

jménem ČSK na VH spolku. Dále výbor schválil kandidáta na volbu za člena dozorčí rady Sportcentra 

Račice, a.s. P.Bednáře. Činnost v orgánech není honorovaná. J.Boháč dále informoval výbor o plánovaných 

investicích v Račicích v roce 2014 a 2015 a o administrativě investic, koordinované s veslařským svazem. 
                                                                                                        

□ Rozpočet 2014 – Schválené dotace jsou zveřejněny na webu MŠMT. Čekáme na doručení rozhodnutí MŠMT 

a znění závazných podmínek čerpání dotací. Výbor SRK ČSK projedná a schválí aktualizaci rozpočtu sekce 

na příštím zasedání výboru. Pro přijetí dotace od ČOV z prostředků výnosů loterií je nutno založit nový účet.  

                                                                                                        Ú-7/5/14 :  J.Boháč 

                                                                                                                     T:  30.5 2014 
 

□  90.výročí založení KVS Praha - ve čtvrtek 22.5. proběhne v loděnici KVS oslava výročí, za účasti primátora 

Hl.m.Prahy. Účastí pověřen  za ČSK  J. Boháč. 
 

□ Metodika – ČSK byl upozorněn na vydání metodické publikace k rychlostní kanoistice, zpracované ve 

Španělsku. Svaz prověří kvalitu materiálu a eventuelní přínos případného překladu do češtiny. 

                                                                                                        Ú-8/5/14 :  P. Mokrý 

                                                                                                                     T: 17.6. 2014  
 

□ Pojištění přepravy lodí a pojištění řidičů při akcích reprezentačních družstev – na základě diskuse bude 

prověřena možnost úpravy stávající pojistky na přepravu lodí o rozšíření na pojištění odpovědnosti řidičů. 

Případně bude odpovědnost pojištěna samostatně.                        Ú-9/5/14 :  P. Mokrý 

                                                                                                                     T: 17.6. 2014 
 

□ MS Dračích lodí 2014 (ICF) – České asociaci dračích lodí byla nabídnuta spolupráce při zajištění výjezdu na 

Mistrovství světa družstev 2014, pořádaného ICF v Polsku. Je zajištěna rezervace levného ubytování pro 

českou výpravu. Projednat nabídku s P. Klímou .                         Ú-10/5/14 :  P. Mokrý 

                                                                                                                       T: 17.6. 2014 
 

□ Síň slávy ČOV – na návrh ČSK byl do síně slávy slavnostně uveden trenér KVS Praha Pedro Dvořák. Trenéři 

kanoistiky budou přizváni do Olympijského magazínu ČOV. Vedle B.Dvořáka SRK ČSK doporučila z trenérů 

reprezentantů J.Fuksu a z oddílových trenérů, kteří vychovali současné olympioniky,  J.Svárovského.  
 

□ Hodnocení SP Račice – výbor projednal předběžné hodnocení závodu, hodnotící ohlasy zahraničních výprav i 

delegátů ICF jsou velmi příznivé. Hlavní pozitiva byla vysoká účast zahraničních družstev, dobrá strava, 

doprava, fungovalo dobře depo, copy centrum, komunikace. ICF oceňuje stoupající kvalitu organizátorů. 

Negativem byl výpadek elektřiny přetížením jističů, omezení ubytovací kapacity 800 osob v okolí a slabší 

marketingové aktivity. Další postřehy jsou shromažďovány u předsedy organizačního výboru P. Šebesty. 

                                                                                                        Ú-11/5/14 :  členové výboru 

                                                                                                                       T: 17.6. 2014    
 

□ Úkol 9/4/14 trvá – záměr uspořádání výstavy o kanoistice v oblastním muzeu v Olomouci, jmenování garanta 

za SRK ČSK. Výbor dosud nejmenoval garanta, osloven L.Souček, který si vyžádal podrobnější informace. 

Výbor nadále hledá ochotného zájemce, nejlépe z Moravy, který by mohl plnit roli garanta za SRK.  
 

□ Školení trenérů – P.Mokrý prezentoval zájem uchazečů o studium trenérů I.třídy. K otevření trenérského 

kursu I.třídy na FTVS UK je nutný větší počtu studentů, jinak nebude kurs na univerzitě otevřen. Informace 

proběhla na webu a bude dále šířena do oddílů s cílem získat další zájemce. V případě většího zájmu je možné 

o otevření kursu na FTVS uvažovat. Svaz může zvážit i případný finanční příspěvek zájemcům na 

absolvování studia. P. Hottmar bude zájem monitorovat a předloží výboru aktuální informace.  

                                                                                                        Ú-10/4/14 :   P. Hottmar 

                                                                                                                       T:   podzim  2014 
 

□ Úkol 11/4/14 splněn – Paracanoe (kanoistika tělesně postižených sportovců) - sekretariát zaslal kajakáři 

Marku Schneiderovi formulář nutný pro zdravotní klasifikaci závodníků ze strany ICF před závodem SP 

v Szegedu. Sekretariát odeslal přihlášku pořadateli SP Szeged. Účast hradí svaz tělesně postižených. 
  

Zapsal: P. Mokrý                                                         Příští schůze výboru se uskuteční 17.6. od 14:00 na Strahově 


